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dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
BUDAPEST

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Németh Lászlóné (Nemzeti Fejlesztési Minisztérium) Miniszter Asszonynak a
következő címmel :
Mikor kezdődik el végre a Kiskunfélegyháza-Kiskunmajsa közötti útszakasz rekonstrukciój a
és mikorra készül el? Mi az oka az elhúzódó közbeszerzési eljárásnak? Mi az oka annak, hog y
az elmúlt több mint két esztendőben hosszú ideig nem merült fel, hogy az előző
kormánydöntésben szereplő 1,439 milliárd forintos pályázati forrás nem elégséges a
kivitelezéshez?

Még a Bajnai-kormány döntött a 2010 . március 24-i ülésén a „Térségi elérhetőség javítása az 5402
sz. úton"(Kiskunfélegyháza-Kiskunfélegyháza közötti útszakasz) kiemelt projekt támogatásáról ,
1,439 milliárd forintnyi pályázati összeg biztosításáról .
Azóta több alkalommal érdeklődtem a beruházás elindításáról és kivitelezésér ől (a beruházás
technikai tartalmáról és a különböző határidőkről) a parlament nyilvánossága előtt is, valamint
írásbeli kérdések formájában . A kapott válaszokban hosszú ideig egyetlen magyarázatot kaptam ,
mégpedig az elhúzódó közbeszerzési eljárást, ekkor még egy alkalommal sem merült fel — a
válaszokban sem -, hogy az előző Kormány által megszavazott támogatási pályázati összeg ne m
lenne elegendő az út rekonstrukció kivitelezéséhez .
Immár 28 hónap telt el az előző Kormány pozitív döntése óta, és a többszöri határid ős ígéretek
ellenére még mindig nem kezdődött el az útszakasz rekonstrukciója .
Mindezek miatt fogalmaztam meg fenti kérdésemet tisztelt miniszter asszonyhoz .
Egyben megköszönöm pozitív válaszát, hozzáállását a kiskunfélegyházi vasútállomá s
rekonstrukciója, és a 140-es (Budapest-Szeged) vasúti fővonal jövőbeli, akár a határon is túlmutató
fejlesztése vonatkozásában !

Tisztelettel várom válaszát!
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